
  LIETUVOS IRKLAVIMO FEDERACIJA 
_________________________________________________________________________ 
Karaimų g. 73, LT-21104, Trakai, Lietuva; tel.: +37067452688   e-mail:  info@lif.lt  http:// www.lif.lt 
 
 
 

VYKDOMOJO KOMITETO POSĖDŽIO PROTOKOLAS 
2023-10-27 

Trakai 
Nr. 48 

 
 

Posėdžiui pirmininkauja LIF prezidentas – Mindaugas Griškonis. 
Sekretoriauja – Saulius Ritter. 
Dalyvauja nuotoliniu būdu LIF VK nariai: Viktoras Peškauskas, Kęstutis Butkus, Mantas 
Marcinkevičius, Vilius Rudaitis, Darius Raišutis. 
Nuotoliniu būdu dalyvaujantys svečiai: Kęstutis Keblys, Giedrius Bieliauskas. 
 
 

Federacijos prezidentas pradeda posėdį ir informuoja, kad dalyvauja 7 vykdomojo 
komiteto nariai iš 7, todėl esant kvorumui galima pradėti LIF Vykdomojo komiteto posėdį. 
KVORUMAS YRA. 
 

Posėdyje dalyvaujantys nariai vienbalsiai pritarė Prezidento pateiktai darbotvarkei. 
 
 
Posėdžio darbotvarkė: 

1. Dėl G. Bieliausko prašymo skirti papildomą finansavimą. 
2. K. Keblio priemonių plano tvirtinimas. 
3. LIF sportininkų finansavimo kriterijų aprašo pakeitimų tvirtinimas. 
4. LIF aprangos ir inventoriaus aprašo pakeitimų tvirtinimas. 
5. Einamieji klausimai. 
 

NAGRINĖTA: 1. Dėl G. Bieliausko prašymo skirti papildomą finansavimą. 
M. Griškonis kviečia G. Bieliauską pristatyti savo prašymą. G. Bieliauskas 

informuoja, kad yra rinktinės narys, tačiau šiais metais po pasaulio suaugusiųjų čempionato 
jis nebegauna valstybinės stipendijos ir remdamasis buvusia praktika, prašo finansavimo iki 
2024 m. Europos čempionato, kuriame sieks vėl išsikovoti stipendiją. D. Raišutis išreiškia 
teigiamą poziciją tokiam sportininko finansavimui, tačiau LIF turės peržiūrėti biudžetą ir 
pagal galimybės skirti stipendiją. M. Marcinkevičius pritaria tokiai sportininko pagalbai. 

 
BALSUOTA: UŽ – 6, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.  
NUTARTA: Skirti G. Bieliauskui skirti stipendiją nuo š. m. lapkričio 1 d. iki 2024 m. 
Europos čempionato atsižvelgiant į LIF finansines galimybes. 



 
 
NAGRINĖTA: 2. K. Keblio priemonių plano tvirtinimas. 

M. Griškonis perduoda žodį K. Kebliui pristatyti pateiktą priemonių planą. K. Keblys 
trumpai jį pristato, pamini, kad priemonių planas buvo sudarytas individuliai sportininkui D. 
N., jis nebuvo derintas su likusios rinktinės priemonių planu.  

D. Raišutis duoda temą diskusijai dėl priemonių planų tvirtinimų, esamos bendros 
situacijos dėl išsiskaidymo treniruojantis skirtingai. Diskusijai paliečiant bendrus klausimus ir 
nukrypstant nuo pagrindinio, M. Marcinkevičius pasiūlo ateinantiems metams sudarant 
biudžetą pradėti naudoti krepšelius kiekvienam sportininkui pagal jo pasiekimus, pajėgumą ir 
t.t. siekiant išlaikyti teisybę kiekvieno sportininko atžvilgiu. M. Griškonis paantrindamas 
išreiškia savo teigiamą poziciją krepšelių sudarymo klausimu. 

Pradedama diskusija dėl priemonių planų ir sportininkų neapsisprendimo, galimybių 
keisti trenerius sezono viduryje ir t.t. S. Ritter diskusiją pakreipia tikslindamas esminius 
klausimui aktualius niuansus. Teiraujasi VK narių nuomonės dėl dalyvavimo Lietuvos uždarų 
patalpų čempionate būtinybės vieno sportininko atžvilgiu. VK nariai išreiškia poziciją, kad 
minimą sportininką labai norėtų pamatyti šiame čempionate, nes žino jo puikų pajėgumą, taip 
pat dalyvavimas rinktinės nariams yra privalomas. Tačiau užtikrintos nuomonės nesutaria. 
Toliau S. Ritter pristato sumas kiek skirtųsi finansavimas organizuoti skirtingas stovyklas 
gruodžio mėn.-  Livinjo, Italijoje ir Turkijoje, bei stovyklų dalyvių skirtumą, bei 
atsižvelgdamas į per trumpą periodą iki minimų stovyklų pradžios, siūlo iš pradžių tvirtinti 
priemonių planą D. N. iki gruodžio 31 d.  

V. Rudaitis išreiškia nepritarimą organizuojamai stovyklai Italijoje gruodžio mėn. dėl 
3 kartus didesnės kainos lyginant su organizuojama Turkijoje, išskaičiavus vidurkį pagal 
vieną asm. D. Raišutis paantrina V. Rudaičio nuomonei, priduria, dėl sportininkų krepšelių 
sukūrimo poreikio ne nuo 2024 m. pradžios, o nuo dabar, išreiškia tvirtą poziciją, kad visi turi 
turėti aiškias sąlygas. 

Vykdomas balsavimas. 
 

BALSUOTA: UŽ – 6, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.  
NUTARTA: Tvirtinti K. Keblio priemonių planą sudarytą sportininkui D. N. nuo š. m. 
spalio 27 d. iki š. m. gruodžio 31 d. 
 
 
 
NAGRINĖTA: 3. LIF sportininkų finansavimo kriterijų aprašo pakeitimų tvirtinimas. 

S. Ritter trumpai pristato pakeitimus kokie turėtų būti atlikti, o įsigalioti tik naujai 
pademonstruotiems sportininkų rezultatams. 

D. Raišutis siūlo organizuoti susirinkimą su sportininkais, kurio metu būtų aptarti šie 
ir visi kiti aktualūs klausimai. 
 
BALSUOTA: UŽ – 6, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.  
NUTARTA: Tvirtinami LIF sportininkų finansavimo kriterijų aprašo pakeitimai. 
 
 
NAGRINĖTA: 4. LIF aprangos ir inventoriaus aprašo pakeitimų tvirtinimas. 

S. Ritter įvardina, kokie pakeitimai turėtų būti atlikti, o įsigalioti tik naujai 
pademonstruotiems sportininkų rezultatams. 
BALSUOTA: UŽ – 6, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.  
NUTARTA: Tvirtinami LIF aprangos ir inventoriaus aprašo pakeitimai. 



 

 

NAGRINĖTA: 5. Einamieji klausimai. 
Dėl sportininko M. D. pateikto prašymo. 

M. Marcinkevičius išreiškia nuomonę, jog visiems būtų paprasčiau, jei būtų sukurti 
sportininkų krepšeliai. 

S. Ritter išsako savo poziciją, jog šioje situacijoje, svarbu vadovautis nuostatais, 
aprašais ir būtinas aiškumas kokiais kriterijais vadovautis apskaičiuojant sportininko 
krepšelius. 

M. Griškonis išsako savo nuomonę, jog jei koks nors kompensavimas ar tam tikras 
finansavimas sportininkui priklauso, jis jį turi gauti. 

M. Marcinkevičius siūlo kreiptis į teisininką, jog jis įsigilintų į LIF reglamentą, 
aprašus, nuostatus prieitų išvadas remiantis teisės aktais ir pateiktų išsamų, oficialų atsakymą 
šiuo klausimu. VK nariai jam pritaria. 
 
 

 

 

Posėdžio pirmininkas   Mindaugas Griškonis 

 

 

 

 

Posėdžio sekretorius    Saulius Ritter 

 


